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ERDOĞAN, Mehmet KESTEN
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 ERKAN DEMİRCİ

 

TOPLANTI TARİHİ                      :  02.09.2024

TOPLANTI SAATİ                         :  14.00

 

2024 YILI EYLUL AYI MECLİS TOPLANTISI BİRİNCİ BİRLEŞİMİNİN BİRİNCİ OTURUMU

Belediye Başkanlığınca 27.08.2024 tarih ve E79122 sayılı yazı ile belediye meclis üyelerine 5393 sayılı Belediye Kanunu’nun 20. Maddesi
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gereğince toplantı çağrısı yapılmış olup, çağrı gereğince 02.09.2024 tarihinde Pazartesi günü saat 14:00 da Belediye Meclisi toplantı salonunda
toplanıldı.

            Meclisin üye yoklaması yapıldı. Meclis üyelerinden Erkan DEMİRCİ’nin mazereti nedeniyle toplantıya katılamadığı görüldü. Meclis Başkanı
Erol DEMİRHAN tarafından 5393 Sayılı Belediye Kanununun 32.maddesi gereğince izinli sayılması meclis üyelerinin oyuna sunuldu. Oy birliği ile
izinli sayılmasına karar verildi. Belediye Meclisi Çalışma Yönetmeliğinin 16.maddesi gereğince 01.07.2024 tarihli Temmuz ayında görüşülen kararlar
meclis üyelerine dağıtıldı. Herhangi bir hatanın olmadığı anlaşıldı.

            Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, Belediye Meclisi Çalışma Yönetmeliğinin 11.maddesi gereğince gündemde yer almayan ve eklenmesini
istedikleri bir konunun olup olmadığını sordu. Herhangi bir Meclis Uyesinin öneri sunmaması üzerine, Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, gündemin
beşinci maddesi olan Çukurbağ Mahallesi 244 ada 2 parsel numaralı, Belediyemize ait 28093/51807 hisse oranlı (561,86 m2) miktarındaki hissenin,
diğer hissedarı olan Engin Murat ÖZGİN tarafından satın alma talebinin adı geçen parselin belediyemizce de değerlendirilebileceğini söyleyerek
gündemden çıkarılmasını meclis üyelerinin oyuna sundu. Gündemin beşinci maddesinin gündemden çıkarılmasına oy birliği ile karar verildi.  Evet bir ay
tatilden sonra tekrar meclis toplantısına geldik. Bugün yapacağımız toplantımızın milletimize Kaş’ımıza Antalya’mıza memleketimize hayırlı olsun. Kısa
bir zaman önce 30 Ağustos Zafer Bayramını kutladık büyük bir coşkuyla, bugünleri yaşatan bu günlere gelmemizi sağlayan başta Gazi Mustafa Kemal
Atatürk ve silah arkadaşları ve aziz şehitlerimizi minnetle anıyorum. Ruhları şad olsun.

Bunun yanında herkesin Dünya barış günüde kutlu olsun. Hepinize saygılarımı sunuyorum.

Grupları adına söz almak isteyen varsa buyurun.

Gündemimize geçelim.

Açılış yoklama tamam.

GUNDEMİN İKİNCİ MADDESİ

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN,  İlçemizde düzenlenecek olan 3. Kaş Yağlı Pehlivan Güreşleri’nin yapılması ve hangi tarihlerde yapılacağının
belirlenmesi konusunun görüşülmesi.

Halil İbrahim İĞLİ  “CHP Grubu olarak yapılmasını istiyoruz. Tarih olarak ta 12 Ekim Cumartesi gününü onayınıza sunuyoruz.”

Fırat DEMİRCİ “Sayın Başkanım çok değerli meclis üyesi arkadaşlarımız. Hem de bizleri ekran başında izleyen değerli vatandaşlarımızı grubum ve
şahsım adına sevgi ve saygıyla selamlıyorum. Bizlerde baştan beri bölgemizde ki güreşler Mayıs ayında yapılıyordu. Herhalde tarihlerde bir sıkıntı oldu
diye bizler bunu baştan beri yapılması konusunda destekliyoruz. Bizlere bu konuda düşen bir görev olursa her zaman hazırız şimdiden ilçemize hayırlı
olmasını diliyoruz saygılar sunuyoruz.”

Mehmet KESTEN “Ben bu konuda arz etmek istiyorum. Elmalı Yağlı Güreşleri, Kırkpınar’dan da eski ama Gömbe Güreşleri Elmalı’dan da eski
Kaş’ta yapılacak Güreşlerin eski yerinde yapılması, Gömbe tarihinin tekrar canlandırılmasını bu şekilde bir talebimiz var. Tabi ki bu yıl geçti ama
önümüzde ki yıl için bir alt yapı hazırlayabilsek.”

T.C. 
ANTALYA KAŞ İLÇE BELEDİYESİ 
1 NOLU BİRLEŞİM TUTANAĞI

Başkan

Erol DEMİRHAN 
Belediye Başkanı

Katip

Hacer BİLGİÇ 
Meclis Üyesi

Katip

Recep SARICA 
Meclis Üyesi

2



Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, Teşekkür ederim.

Güreşlerimizin yapılması ve tarihlerini oylarınıza sunuyoruz. Oy birliğiyle kabul edilmiştir.

GUNDEMİN UÇUNCU MADDESİ

Kamu Kurum ve kuruluşlarıyla sözleşme ve protokol yapması için Belediye Başkanına yetki verilmesi konusunun görüşülmesi.

Halil İbrahim İĞLİ “Uygundur.”

Fırat DEMİRCİ “Uygundur Başkanım.”

Mehmet KESTEN “ Uygundur Başkanım”.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, Oylarınıza sunuyorum. Oy Birliğiyle kabul edilmiştir.

Gündemimizin 4. Maddesi Kınık Merkez Mahallesi 175 ada 451 parsel numaralı, Belediyemize ait 2101/29785 hisse oranlı (42,02 m2) miktarındaki
hissenin, diğer hissedarı olan Günname YAĞMUR tarafından satın alma talebinin görüşülmesi

Halil İbrahim İĞLİ “Onaylıyoruz.”

Fırat DEMİRCİ “Bizce de uygundur Başkanım”

Mehmet KESTEN “Uygundur Başkanım”.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, Oylarınıza sunuyorum. Oy birliğiyle kabul edilmiştir.

GUNDEMİN DÖRDUNCU MADDESİ

Gündemimizin 4. Maddesi, Kalkan Mahallesi 18 ada 19 ada arasında yer alan, ada parseli bulunmayan, mevcut imar planında park alanı olarak
ayrılmış sahada Türkiye Elektrik İletim Anonim Şirketi Genel Müdürlüğü’nün geçici mobil transformatör merkezi tesisi kullanımı süresinin 04.07.2025
tarihine kadar uzatılması talebinin görüşülmesi

Bu konuda bir bilgilendirme yapalım.

Uğur Doğan UNAL, Başkanım biz TEİAŞ ile görüşme yaptığımız zaman sürelerinin dolduğunu ancak geçici olarak oraya ek süre talebinde bulundular
hizmet verebilmek adına 1 yıl sürenin onlar için yeterli olacağını daha sonra asıl altyapı hizmetlerinin tamamlanacağını belirttiler. 1 yıl süreyle talepleri
bulunmaktadır.

Halil İbrahim İĞLİ “Uygundur.”
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Fırat DEMİRCİ  “Uygundur Başkanım.”

Mehmet KESTEN “Uygundur Başkanım”.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, Oylarınıza sunuyorum. Oy Birliğiyle kabul edilmiştir.

GUNDEMİN BEŞİNCİ MADDESİ

Gündemimizin 5. Maddesi, Belediyemize ait, tahsis süreleri sona eren ve uzatılması için tahsis edilen kurumlarca tahsis edilmesiyle ilgili talepleri olan
Karadağ, Kınık ve Çayköy Mahallesindeki taşınmazların tahsis edilmesi konusunun görüşülmesi

Uğur Doğan UNAL, Sayın Başkan değerli Meclis üyeleri 4 ay tahsis süresi bitmiş yerler vardı. İlgili kurumlarla görüştük tahsislerinin devamını talep
ettiler. Bunlar Karadağ Mahallesi 192 Ada 8 Parsel ve köy konağı içerisinde ki Kur’an Kursu, Kınık Mahallesi 175 Ada 25 Parsel Belediye Hizmet
Binası 2. Kat içerisinde ki Toplantı Salonu ve mevcut Asat‘ın hizmet verdiği yerin devam etmesi ve yine Kaş Milli Eğitim Müdürlüğüne tahsis ettiğimiz
Çayköy Mahallesi’nde halı saha var bu alanların 5 yıllığına tekrar tahsis edilmesi talepleri var.

Halil İbrahim İĞLİ “Onaylıyoruz.”

Fırat DEMİRCİ “ Bizce de uygundur Başkanım.”

Mehmet KESTEN “Uygundur Başkanım.”

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, Teşekkür Ederim.

Oylarınıza sunuyorum. Oy Birliğiyle kabul edilmiştir.

GUNDEMİN ALTINCI MADDESİ

Gündemimizin 6. Maddesi, 1/1000 Ölçekli KalkanBezirganİslamlar İlave Revizyon İmar Planı Değişikliği konusunun görüşülmesi

Halil İbrahim İĞLİ “İmar Komisyonuna havale edilmesi uygundur”.

Fırat DEMİRCİ “ Uygundur.”

Mehmet KESTEN “Uygundur Başkanım”.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, Teşekkür Ederim.

Oylarınıza sunuyorum. Oy Birliğiyle kabul edilmiştir.

GUNDEMİN YEDİNCİ MADDESİ
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Gündemimizin 7. Maddesi, 1/1000 Ölçekli KalkanBezirganİslamlar İlaveRevizyon İmar Planı Değişikliği İmar Komisyonu Raporunun görüşülmesi

Halil İbrahim İĞLİ “Komisyon raporu uygundur.”

Fırat DEMİRCİ “ Komisyondan geldiği şekilde uygundur Başkanım.”

Mehmet KESTEN “Komisyon Raporu Uygundur.”

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, Oylarınıza sunuyorum. Oy Birliğiyle kabul edilmiştir.

GUNDEMİN SEKİZİNCİ MADDESİ

Gündemimizin 8. Maddesi, Kızılağaç Mahallesi 122 Ada 2 ve 148 Ada 3 ve 4 Parseller 1/1000 Ölçekli Uygulama İmar Planı İmar Komisyonu
Raporunun görüşülmesi

Bir açıklama yapalım.

İSMAİL ŞAH YILMAZ: Sayın Başkanım söz konusu bölgede mal sahibi düzenlemeleri yaptırmış fakat bir kadastro yolu var kamuya ait boydan
boya araziden geçen bir de ilk plan teklifi geldiği zaman komisyonda görüşüldüğü zaman kadastro yolunun kapatılamamasını istedik. Planda
kapatılmıyor. Kadastro yolu kamuya ait bir yol olduğu için bunu planın içine katma şansımız yok toplu bir plan nezih bir plan şahsın kullanacağı bir
plan olduğu için planı değişikliğini istedik. Birkaç tane talepte bulunduk taleplerimizden bu kamusal alanda kadastro yolunun kapatılmasına olumlu
bakmamışlar.

Halil İbrahim İĞLİ “Komisyondan gelen rapor uygundur.”

Fırat DEMİRCİ “Uygundur Başkanım.”

 Mehmet KESTEN “Rapor uygundur.”

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, Oylarınıza sunuyorum. Oy Birliğiyle kabul edilmiştir.

GUNDEMİN DOKUZUNCU MADDESİ

Gündemimizin 9. Maddesi, Andifli Mahallesi 28 Ada 2 ve 14 Parseller 1/1000 Ölçekli Koruma Amaçlı İmar Planı Değişikliği İmar Komisyonu
Raporunun görüşülmesi

İSMAİL ŞAH YILMAZ: Sayın Başkanım yine burada da bazı değişiklikler yapılmasıyla ilgili bazı raporlar istedik. Şahsın kendisine ait bir adet
mülkiyeti var burası koruma alanı içerisinde bu mülkiyetleri kullanmak istediği için böyle bir talepte bulundu. Bizde bununla ilgili statik ve mimari
raporlar istedik.  Raporlar geldi fakat ödeme planını getirmediği için şimdilik istediklerimiz gelene kadar, geldikten sonra görüşülmesi şeklinde rapor
verdik.
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Tekrardan komisyona havalesi.

Halil İbrahim İĞLİ “Uygundur”

Fırat DEMİRCİ “Uygundur Başkanım.”

Mehmet KESTEN “Uygundur”.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, Oylarınıza sunuyorum. Oy Birliğiyle kabul edilmiştir.

GUNDEMİN ONUNCU MADDESİ

Gündemimizin 10. Maddesi, İlçemizin yüz ölçümünün büyük ve yerleşkelerin dağınık olması nedeniyle kaçak yapılarla mücadele edebilmek için
önleyici tedbirlere yönelik karar alınması konusunun görüşülmesi

Biliyorsunuz ki Kaş’ın en büyük sorunu kaçak yapı, bunları önlemek için ne yapacağız öncelikle Köy Yerleşik Alanlarıyla ilgili çalışmaları
hızlandıracağız. Olmayan yerlere de oluşması için mücadelesini vereceğiz. İmar planı olmayan yerlerde, imar planlarını yapacağız. 18 uygulamasını bir
an önce yapılması için uğraşacağız. Bu konuda kaçak inşaatla daha iyi mücadelede ilk önce vatandaşa alternatifleri sunarak kaçak inşaatlarla
gücümüzün yettiğince mücadele edeceğiz.

Bu konuda da hassasız bu konuda da vatandaşın önünü açmak için hep birlikte yürüyeceğiz ve çalışacağız.

Evet söz almak isteyen.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, Teşekkür Ediyorum. Başka söz almak isteyen,

Oylarınıza sunuyorum. Oy Birliğiyle kabul edilmiştir.

GUNDEMİN ONBİRİNCİ MADDESİ

Gündemimizin 11. Maddesi, Kaş Limanında bulunan Gümrüklü Saha girişçıkış hizmet bedelinin belirlenmesi konusunun görüşülmesi

Biliyorsunuz Kaş’tan Meis’e devamlı yolcu gelip gidiyor. Orada biliyorsunuz Belediyemizin hizmeti var temizliği, güvenliği oranın ihtiyaçları da oluyor.
Tabi ki hiç geliri olmayan yere de masraf yapmak biraz zor, diğer belediyelerde araştırdık. Hizmet bedeli için ücret alıyorlarmış. Bizde meclisten bir
karar alacağız ve bunu uygulayacağız. Fiyatını da siz belirleyin.

Halil İbrahim İĞLİ “Komisyona sevki Uygundur.”

Fırat DEMİRCİ “Bizim grup olarak önerimiz şudur, şu an buradan bir para almaktan ziyade şu an artık sezon sonuna doğru geldik. Bizce yeni
bir plan ve proje hazırlanıp gelecek yıl uygulanması daha iyi olacağını düşünüyoruz.”
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Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, Bizimde amacımız orayı yeniden planlayıp düzenlemek için kaynak lazım onun için kaynağı bulacağız ki
her hizmetin bir bedeli olacak.

Orası koruma alanında bununla alakalı gerekli yazışmayı yapıp bu kış gerekli düzenlemeyi yapacağız.

Plan Bütçe komisyona havale edilsin ara verelim.

Mehmet KESTEN “Belirlediğiniz veya konuştuğunuz bir rakam var mı”

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, Biz 3 Euro karşılığı TL tutarı olarak konuştuk.

Halil İbrahim İĞLİ “Bu Fethiye’de 4 Euro Bodrum’da aynı şekilde.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN ,Gündemin Plan Bütçe Komisyonu’na havalesini ve ikinci oturumun saat 14.45’de yapılmasını oylarınıza
sunuyorum.” Oy Birliğiyle kabul edilmiştir.

GUNDEMİN ONİKİNCİ MADDESİ

Gündemimizin 12. Maddesi, Kaputaş Plajı giriş ücretinin belirlenmesi konusunun görüşülmesi,

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN Kaputaş Plajı giriş ücretinin fiyatının zaten belli olduğunu ve Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesini ve ikinci
oturumun saat 14.45’de yapılmasını oylarınıza sunuyorum. Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesini oy birliğiyle karar verilmiştir. Hayırlı olsun.
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T.C. 

KAŞ BELEDİYE MECLİSİ

02.09.2024 TARİHLİ EYLUL AYI MECLİS TOPLANTISI TUTANAĞI

MECLİS BAŞKANI                                : Erol DEMİRHAN 

MECLİS KATİPLERİ                            : Hacer BİLGİÇ, Recep SARICA

BİRLEŞİM : 1

OTURUM   : 2

TOPLANTIYA KATILAN UYELER

Halil ARIKAN, Recep SARICA, Aşkın YENİER, Şükrü KOÇAK, Halil İbrahim İĞLİ,Adil ARSLAN,

Hacer BİLGİÇ ,Uğur GUNAL, İsmail Şah YILMAZ, Cihan KARAGUL, İbrahim NİŞANCI, Mehmet

ÇOTUR, Mehmet KOCAER, Cemil TUFAN, Uğur GUNCAN, Fırat DEMİRCİ, Talat BOLEL, Hüseyin

SERTÇELİK, Mehmet KOÇYİĞİT, Ramazan YILDIRIM, Murat YILMAZ, Muzaffer GÖKÇUL,

Nurgün ERDOĞAN, Mehmet KESTEN

TOPLANTIYA KATILMAYAN UYELER

ERKAN DEMİRCİ

TOPLANTI TARİHİ                     : 02.09.2024

TOPLANTI SAATİ                       : 14.45
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2024 YILI EYLUL AYI MECLİS TOPLANTISININ BİRİNCİ BİRLEŞİMİNİN İKİNCİ OTURUMU

GUNDEMİN ONUÇUNCU MADDESİ

Belediye Meclisinin birinci birleşim birinci oturumunda Belediye Meclisi Çalışma Yönetmeliğinin 21.maddesi gereğince 02.09.2024 tarih ve 66
sayılı meclis kararıyla Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilerek Plan ve Bütçe Komisyonu Raporunun 02.09.2024 tarihinde saat 14.45’de birinci
birleşim ikinci oturumunda görüşülmesine karar verilen Kaş Limanında bulunan Gümrüklü Saha girişçıkış hizmet bedelinin belirlenmesi konusuyla ilgili
hazırlanmış olan Plan ve Bütçe Komisyonu Raporunun görüşülmesine geçildi.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, arkadaşlar meclisimizin ikinci oturumunu açıyorum dedi.

Yoklama tamam.

Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu 3 Euro karşılığı 120 TL olarak belirlemişler, söz almak isteyen?

Mehmet KESTEN, Başkanım şu şekilde açıklayalım Mali Hizmetler Müdürümüzde açıkladı 3 Euro 117 TL gibi bir miktar yapıyor biz bunu
120 TL olarak belirledik.

 Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN tarafından meclis üyelerinin oyuna sunuldu. Plan ve Bütçe Komisyonu raporunun komisyondan geldiği şekliyle
kabul edilmesine oy birliği ile kabul edildi. 

GUNDEMİN ONDÖRDUNCU MADDESİ

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, gündemin 14. Maddesi olan 02.09.2024 tarih ve 67 sayılı meclis kararıyla Plan ve Bütçe Komisyonuna
havale edilen Kaputaş Plajı giriş ücreti ile ilgili Plan ve Bütçe Komisyonu Raporunu zaten buranın fiyatının belli olmasından dolayı komisyondan geldiği
gibi oylarınıza sunuyorum.

Oy Birliğiyle kabul edilmiştir. Hayırlı olsun.

GUNDEMİN ONBEŞİNCİ MADDESİ

Dilek ve temennilere geçildi.

Şükrü KOÇAK, Başkanım güreş için komite kurulmasını öneriyorum.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN Güreş Komitesinde görev almak isteyen Meclis üyelerini belirledi. Recep SARICA, Fırat DEMİRCİ,
Nurgün ERDOĞAN, Mehmet KESTEN, Şükrü KOÇAK, Erkan DEMİRCİ, Aşkın YENİER, Halil İbrahim İĞLİ’den oluşacak olan Güreş Tertip
Komisyonunu belirledi.

Mehmet KESTEN, Gömbe’de yıllardır yapılan bir güreş vardı. Tabi ki Kırkpınar Türkiye’ye mal olmuş Elmalı Kırkpınar’dan eski Gömbe
Elmalı’dan da eski ben diyorum ki değerlendirilebilir konuşulabilir diye düşünüyorum. Güreşleri Gömbe’de yapsak orayı yine eski havasına katsak
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diye bir öneri de bulunmak istedim.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, Tabi ki bu karar halkın vereceği bir karar, bizim değil. Kaş büyük bir yer daha öncelerde farklı
mahallelerde yapılmış. Bal Festivali, Tahin Festivali yapılıyor. Böyle olunca da bölgeler arası çatışma çıkmaya başladı. Sizde bilin kimseye yardım
etmedim. Zaten edecek halimizde yok çünkü Yeşilköy var, Ova, Kınık vs. var onun içinde onları da bölgesel olarak değerlendirilebiliriz.

Mehmet KESTEN, Başkanım bölgesel olarak ele almamıza gerek yok. Yaylada ki vatandaş Sahilde ki güreşe gelirken zorlanır ama Yaylaya
gönül rahatlığıyla gelir.

Fırat DEMİRCİ, Eylül ayı meclis toplantısında alınan kararların Kaş’ımıza hayırlı olmasını diliyor saygılar sunuyorum.

CHP GRUBU: Eylül ayında alınan kararların ilçemize hayırlı olmasını diliyorum. Bugün Eylül Meclisinde tüm kararlar oy birliğiyle geçti bunun için AK
Parti ve MHP Gruplarına teşekkür ediyorum. 30 Ağustos Zafer Bayramı kutlamalarını bu yıl Kalkan’da yaptık. Başta Belediye Başkanımız Erol
DEMİRHAN’a ve belediye meclis üyelerimize komitedeki arkadaşlara esnaflarımıza  tatilini Kaş ve Kalkan’da geçiren tüm vatandaşlarımıza teşekkür
ederiz. 

Bir konuda sokak hayvanları var. Bir şeyler söylemek istiyorum Belediyemiz öncülüğünde gönüllülerimizle birlikte aşılama ve kısırlaştırma
çalışmalarını yapacağımızı buradan söylemek isteriz.

Bir de eğitim öğretim yılında ki okulların güncel durumları hakkında birkaç söz söylemek istiyorum.

Bugün okul öncesi ve 1. Sınıf öğrencilerimiz 20242025 eğitim ve öğretim yılının ilk dersi başladı önümüzde ki hafta da tüm öğrencilerimiz okula
dönmüş olacaklar ne yazık ki 22 yıllık iktidarın getirdiği durum öğrenci öğretmen ve velilerin ve eğitim çalışanlarının heyecanını ve ihtiyaçlarını
karşılamaya hazır değildir. 100 yıl maarif modeliyle eğitim öğretime başlıyoruz. Pilot çalışma yapılmamış ve onaylanmayan bu model karışında CHP
olarak idari işlem iptali ve yürütmenin durdurulması talebiyle Danıştay’a dava açtık, bu yıl okullarımız öğretmen ataması yapılmadan açılıyor. Bakanlık
öğretmen ataması gerçekleştirmeyerek sadece öğretmenlerimizi değil, öğrencilerimizi de mağdur ediyor. Ucretli öğretmenlik adı altında emek
sömürüsüyle bu açık kapatılmaya çalışılıyor. 22 yıllık AKP iktidarı öğrencilerin ihtiyacını karşılayamamaktadır. Okullarımız çocuklarımız için güvenli ve
sağlıklı yerler olmanın çok uzağındadır. Kamusal, parasız eğitim bitirilmiş devlet okulları ailelerden alınan katkı paylarıyla ayakta kalmaya çalışan özel
okullara dönüşmüştür. İktidarın getirdiği eğitim sistemi nitelikli eğitimin her çocuk için hak olmak yerine, ailesinin imkanının el verdiği çocukların elde
ettiği bir hak olmuştur. Özel okullarla öğretmenlerden ucuz iş gücü sağlanmıştır. Mesleki ve teknik eğitimin itibarı giderek zedelenmiş niteliği
düşürülmüş bu okullar öğrenciler tarafından tercih edilmemeye başlamıştır. Laik ve bilimsel eğitimden giderek uzaklaşılmış. İdareci kadrolar devletin
değil, hükümetin çalışanı olmuştur. Cumhuriyetimizin kurucusu Mustafa Kemal Atatürk kurtuluş savaşı esnasında maarif kongresini toplayarak eğitimin
ne kadar önemli olduğunu göstermiştir.

Cumhuriyetimin kuruluş felsefesine uygun olarak iktidarımızda eğitime yeteri bütçe ayırarak ve sorunlar çözülecektir. Belediyelerimizde
gerçekleştirilen başarılı projeler inşallah iktidarımızda yapacağımız işlerin habercisidir. Teşekkür Ederiz.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, Teşekkür Ederiz. Okullarımız açıldı. Bütün velilerimize hayırlı olsun, öğrencilerimize başarılar dilerim.30
Ağustos’ta Kalkanda muhteşem bir kutlama oldu emek veren herkese teşekkür ediyorum. Bu arada Zafer Unal arkadaşımızın dayısı vefat etti ona da
huzurunuzda başsağlığı diliyorum. Vefat eden esnaf arkadaşımıza da Allah’tan rahmet diliyorum. Öğrencilerimize başarılar diliyorum. Şimdi bir de
tartışma konusu var neden Kaş’ta değil de Kalkan’da oldu. Her yer Kaş 54 Mahalle var.
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19 Mayıs’ta Kaş’ta yaptık. 29 Ekim’de de burada yaparız. İnşallah burada da güzel olur. Gördünüz mü bilmiyorum, bende ilk defa şahit
oldum. Muhteşemdi. Esnaflar sokaktaydı. Herkes dizilmiş bu kadar kalabalığı hiç görmedim inşallah bundan sonra daha güzelleri olur. Hep birlikte
daha iyilerini yaparız. Emeği geçen herkese çok çok teşekkür ediyorum. Aldığımız karalarlar milletimize Kaş’ımıza hayırlı olsun. Bundan sonra birlikte
güzel Kaş’ımıza hizmet etmek için çalışacağız. Şu an elimizden geldiğince imkanlar el verdiği nispette çalışıyoruz. Şu anda Gömbe tarafında bir
ekibimiz var bitirmek üzere Cemre, Kemer o tarafa doğru ineceğiz. Kasaba tarafında Karadağ bitti dediler. Dirgenler, Kasaba, Ahatlı, Gökçeyazı ,
Çerler o taraflar da ekipler çalışıyorlar.

Kınık tarafında bir ekibimiz var, bir kepçemiz var kanalları temizliyoruz kışa hazırlık. Bir yolumuz var parke taşı döşüyoruz. Bordür çalışmaları 
var onun yanında yollarımızda yama işleri yapıyoruz. Rotmiks aldık, karışdırdık. Şu an her yerde var Gömbe’de var bir ekip, Kaş’ta var bir ekip,
Kalkan bölgesinde var bir ekip sırayla bozuk olan yerleri yapamaya çalışıyoruz imkanlarımız el verdiği sürece. İnşallah bir yıl başını geçirelim, bu kışı
geçirdikten sonrası çok kolay, önemli olan bu ilk kışı geçirmemiz, inşallah hep birlikte bu kışı geçireceğiz soğuğu yemeden, sıcak bir şekilde
geçireceğiz. Bu kışı geçirdikten sonra sorunlarımızın %90’ı çözülmüş olacak. İnşaatlar konusunda, Kültür Merkezi devam ediyor bazı problemler var
inşallah onları çözeceğiz. Ben bitirme taraftarıyım inşallah bitireceğiz. Çavdır’da inşaat az kaldı o da devam ediyor. Müteahhitle görüştük bir kaç aya
bitecek. Alt yapısı bitti Belediyenin yapacağı işler var.

Akbel’de sosyal tesis vardı bitti orası hazır bir şekilde kiraya mı veririz bilmiyoruz o konuda görüşmedik.

Bundan sonra artık eskileri bitirip yeni projeler yapacağız. Otogar konusunda birkaç firma ve Büyükşehir ilgileniyor yapişletdevret modeliyle birisiyle
anlayıp halledersek mesela kalmamış olur. En büyük hizmetimiz bu olur.

Çalışmalarımıza bu şekilde devam ediyoruz. Sıkı para politikası tasarruf bu şekilde devam ediyoruz. Herkese teşekkür ediyoruz.

GUNDEMİN ONBİRİNCİ MADDESİ

Dilek ve temennilere geçildi. Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN söz alıp konuşmak isteyenin olup olmadığını sordu. Meclis üyelerinden Fırat
DEMİRCİ söz alıp konuşmak istedi. Kendisine Meclis Başkanı tarafından söz verilince Sayın Başkanım, Sayın Divan çok değerli arkadaşlarım
şahsım ve grubum adına öncelikle hepinizi sevgi ve saygıyla selamlıyorum. Mayıs ayı meclis toplantımızın hayırlara vesile olmasını diliyorum. Alacağımız
kararlar inşallah hayırlı uğurlu olur ben birkaç konuya değinmek ve bahsetmek istiyorum. Sayın Başkanım, halkın teveccühü ile seçilmiş olan kişiler
olarak bir partinin temsilcisi olarak o cümleyi ve kelimeyi kullanmak istemiyorum ama herhalde ilk günün heyecanıyla o şeyleri kullandı. Önümüze de
gerekli bilgiler sunuldu, ben şunu belirtmek istiyorum, geçmiş dönemdeki bütün hizmet yapmış olan belediye başkanlarımıza sonsuz teşekkür
ediyorum. Bazı şeyler tabi istenildiği gibi olmamış olabilir, istenildiği gibi gitmemiş olabilir, bu konuları uzatmanın falan anlamı olduğunu düşünmüyorum.
Ortak paydamızın, ortak amacımızın, Kaş olduğunu kimse unutmasın. Beş senelik bir döneme girdik beş yıllık bu dönem içerisinde Kaş’ımızın
menfaatine olacak olan her türlü şey için bütün arkadaşlarımın evet diyeceği kanısındayım. Burada hiçbir kimsenin gerilmesinin anlamı yok, tabii bunlar
burada konuşuluyor sonra sokağa çıktığımız zaman çok daha farklı konulara giriliyor şöyle olmuş böyle olmuş gibi. Ben bundan sonra bu şekilde
devam etmeyeceğini umuyorum saygılar sunuyorum teşekkür ediyorum.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN, Tabii orada konuştum hatta takıldınız da neyse o yanlış anlaşıldıysa özür dileyelim sizden, ama öbür
borçlar konusunda da bunu benim meclise duyurmam lazım bu kadar halk var. Herkes şimdi geliyor bana şunu yap şunu yap diyor yapmam için
belediyemizin bütçesinin buna elverişli olması lazım. Belediyenin borcunu ödemeden de bir şey yapmak mümkün değil. Başkan geldi bir senedir
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oturuyor diyecekler, bu arada hiçbir şey yapmadık arkadaşlar, öyle değil ben gerçekleri herkes duysun ondan sonra söylesinler bize de cevap
verelim. Listede ne olduğunu gördünüz arkadaşlar şimdi hep Belediye Başkanlığı da yaptık esnaflık da yapıyorsunuz, belediyede yapılan hizmetlerde
yapılan işlerde büyük proje vardır para yetmemiştir, ama küçük şeyler, eğer bu su bugün bir liradır bunun parasını beş ay sonra ödersen adam beş ay
sonra kaç lira söyler 1 TL’lik faturayı 10 TL’ye keser 10 TL ödersin. Öyle değil mi bunu önlemek lazımdı. Bunun yapılmaması lazım, bu neyse bu
küçük şeyleri zamanında ödenmesi lazım Böyle olunca işte bu borç yükü de buradan katlanarak gelmiş şimdi başlanmış bir proje var o otelciler bize
geldiği gibi Küçük Çakılda bir yolumuz var zamanı uygun değil ne gibi değil, sağ olsun bir şey yaptı teşekkür ederim. Proje gündem. İhaleye
çıkarmışsınız 180 iş günü vermişsiniz. Sözleşmeyi ne zaman imzaladınız 28 Mart veya 25 Mart’ta 25 Mart’tan sonra 180 günü ekleyin hangi
aya Kasım’ın sonuna geliyor Kasım’ın sonuna kadar burada turizm bitti sayılır otelciler her gün görüyor burayı ne zaman bitireceğimizi soruyorlar.
Müteahhit dedi benim daha dört ay sürem var nasıl gideceğiz işin içinden bunun yanında bunu da beni de geçti hak ediş yaptım paramı alamadım diyor
bana da ver diyor iki problem birden var bunu yaparken ya yapmayacaktın veya beş ay sonra yapacaktın. Kabul etmiyoruz, onlar gönderiyorlar onun
için bazı şeyleri yapacağız beraber.  Batarsak hepimiz bir batacağız çıkarsak hepimiz bir çıkacağız. Geçmiş ile ilgili daha fazla bir şey söylemek
istemiyorum. Başkanımız bugün cevap vermiş kasada 50.000.000,00 TL para var diye okumuşsunuzdur. 50.000.000,00 TL para olan bir belediyede
seçime dört gün kala 20.000.000 TL kredi çekilir mi. %50 %60 faizle arkadaşlar hep yaşıyoruz senin cebinde para varken kredi alabilir miyiz alır
mısın faiz vermek verir misin cebinden. Tabii ki verilmez. İlk önce cebimizdeki parayı harcarız, ihtiyacın varsa kredi alırsın biraz da birbirine uyması
lazım. Türkiye’nin ekonomi şartlarını biliyoruz her şeyi biliyorsunuz günden güne bütün fiyatlar gün geçtikçe artıyor, gün geçtikçe artıyor tabi. Bazı
şeylere bak bizim arkadaşın biri geldi bir aydır dedi %60 mazot dan tasarrufumuz var dedi. Dikkat etmek zorundayız, arabaya bin evine arabayla git,
iş yerine de arabayla git, çocuğunu da okula arabayla götür olmaz ki böyle bir şey. Burada dünya kadar memur var ya herkesin altında araba yok,
evinde kalıyor iş yerine nasıl gidiyorsa gidiyor yani bunlara dikkat etmemiz lazım. Hepinize teşekkür ederim

Meclis üyelerinden Grup Sözcüsü Fırat DEMİRCİ tekrar söz almak istedi. Kendisine Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN tarafından söz
verilince Sayın Başkanım, siz halkın iradesiyle seçildiniz Kaş’ımızın Belediye Başkanısınız, benim aktarmak istediğim konu artık biz Kaş’ın şu kadar
borcu var bu kadar borcu var Kaş’a hiçbir şey yapılmayacak biz bir şey yapmayacağız demiyoruz. Birlikte destek olacağız yapacağız inşallah. 

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN : Yapacağız inşallah. Göreve geleli bir ay oldu daha önümüzde 5 yıl zamanımız var diyelim, 5 yılda da 
kendimizi orada test edeceğiz hep beraber bir şeyler var mı ne yapabiliriz ne yapılabilir. Hep beraber değerlendirelim yapılanları sayabilirsin hiç önemli
değil  

Meclis üyelerinden Grup Sözcüsü Fırat DEMİRCİ :Bir şey demiyorum biz şeyi bırakalım biz ne yapabiliriz ne yapılabilir diyoruz.

Meclis Başkanı Erol DEMİRHAN : Konumuza gelelim önemli değil, bundan sonra yarım kalan işleri de yapacağız bitireceğiz. Yatırımları bir
gözlemle düşünün kendi vicdanınıza koyarak doğru mu, onlara da bakın, bazı şeyleri belediye bir işletme yaptığı zaman bir yere bir de büyüklüğüne
bakın bunun bir de bir sene sonra masrafını da düşünün gelirini düşünün giderini düşünün tamamı gider olmayacak yapılacaksa mümkünse önemli değil
giderinin düşünülmesi onun yapılması gerek ama olmayacak bir şey yaptı cebinden para ödemek bu da doğru bir şey değil. Kaş’ta daha yapacak çok
şeyler var o kadar çok şey var ki milletin beklentisi de çok büyük onun için hep beraber çalışacağız inşallah dedi ve  toplantıyı iyi dilek ve temennilerle
kapattı.
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